
Zápis z 3.jednání Komise Kultury 

 

Konané dne 17.04.2023 od 14.00, zasedací místnost budova Terezián 

 

Přítomni: pí. Ivana Mottlová, pan Jaromír Bartoš, pan Luděk Nosek, pan Petr Hála, pan Roman Kořán, 

pan Tomáš Richtr, pan Štěpán Stránik 

Omluveni: Pan Ladislav Karlíček, paní Andrea Vnoučková - Lukšová 

Komise v počtu 7 členů je usnášení schopná. 

Hosté: pan starosta Martin Hurajčík ,pan místostarosta Pelc, pí. Zuzana Stejskalová, pan Kajlík, pan 

Pavel Knára, pan Tomáš Marzy, pí. Monika Škorničková,  

Pozvaná : Mgr Karolína Veselá ze zdravotních důvodů omluvena 

Hosté z veřejnosti : pan Jiří Junek 

Zapisovatelka : pí. Jaroslava Nováková odbor RLCR,   

 

1) Zahájení jednání  

Předsedkyně KK zahájila jednání – konstatováním, že komise je usnášeni schopná. 

 

2) Uvítání, kontrola účasti, schválení programu 

 

3) Návrh o úpravách a sjednocení vyhlášek týkajících se kulturních akcí a možných změn kritérií pro 

hodnocení podaných žádostí a výší sankcí při porušení pravidel vyúčtování přidělených příspěvků. 

Mgr Karolína Veselá se ze zdravotních důvodů omluvila  

Pan Bartoš vysvětlil stručně proč je vhodné změnit vyhlášku o Fondu Kultury na Pravidla pro 

poskytování dotací na kulturu 

Pan Marzy/ host/ nás informoval, že v komisi sportu již rozdělují příspěvky podle PRAVIDEL  

 

Usnesení: Komise kultury doporučuje radě města nahradit VYHLÁŠKU o Fondu Kultury na  

PRAVIDLA  pro poskytování dotací na kulturu, na stejném principu jako u fondu sportu. 

Pouze formu – obsah by zůstal stejný 

 

Pan Starosta doporučil využívat právních služeb vedoucího oddělení legislativy a kontroly pana 

Mgr.Janocha / 

Pro: 7, proti 0, Zdržel se 0 



 

3) Plnění zadání dle zápisu z 13.03.2023/Bod 8: UNESCO – koncepce kultury – pan Bartoš , paní 

Stejskalová – diskuse, návrhy, nápady 

Pan Bartoš si připravil pro Komisi kultury základní informace jako podklad pro koncepci kultury, 

kterou všem zašle k náhledu a postupnému doplnění / úloha pro všechny členy komise kultury 

aktivně se zapojit 

Paní Stejskalová hovořila o nutnosti analýzy stavu kultury a vytvoření koncepce kultury.  

V současnosti je doporučeno provést nyní vlastní analýzu abychom měli základní přehled  

Diskuze o vzniku odboru kultury  

Doporučení:Připojit téma KULTURA do  vypracování Vize ML do roku 2030 / viz zápis KLCR 15.2 –  text 

:Komise KLCR  doporučuje radě města oslovit na doporučení KDA Živý kraj Mgr. Ondřeje Špačka s požadavkem na 

zpracování výstupu ze současných strategických dokumentů města/ 

 

4) Spolupráce komisí kultury, sportu, zdravých měst a smart city, komise lázeňství  

Hosté přizvaní ke spolupráci z komisí Smart City – Zdravých měst, sportu a KLCR.  

pan Pavel Knára, pan Tomáš Marzy, pí. Monika Škorničková  

Živá diskuse o propojení spolupráce – mnoho nápadů napříč komisemi. Velmi pozitivní  

P. Škorničková navrhla, že by bylo vhodnější místo vytvoření odboru kultury spíše aktivně 

spolupracovat, předávat si informace a hlavě mezi sebou spolupracovat. Navrhla pravidelné 

setkávání předsedů komisí. 

 

5) Akce Movomal – představení projektu, který pravidelně žádá o příspěvek z FK 

Pan Knára představil projekt Movomal 2023. Tradiční velká akce, která propojuje aktivity sportovní i 

kulturní, probíhá na více místech ve městě je vhodná pro každého. Příspěvek z FK není jediným 

zdrojem financování. Akce je významná a přínosná pro město 

Pan Knára nás seznámil s tím, že se v Mariánských Lázních koná v termínu 6.6-9.6.2023 školení pro 

140 lidí, které pořádá NSZM s názvem LETNÍ ŠKOLA ZDRAVÝCH měst.   

 

7) Ostatní – diskuse  

Diskutovalo se o návrhu platit malou částku ze vstupného zpět do Fondu kultury z podpořených akcí 

buď to procentuálně, případně části peněz ze vstupného, aby byl lepší přehled o návštěvnosti těchto 

akcí.  

 

Další jednání KK bude 15.05.2023 do 14.00  budova Terzián  

                      

 


